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PROCES VERBAL 
privind  desfăşurarea şedinţei extraordinare  din data de 09.09.2016  

      
    Lucrările şedinţei extraordinare ale consiliului local  au început la orele 

13,30.  
              Sedinta se desfasoara la sala de sedinte a consiliului local la care sunt 
prezenti un numar de 8 consilieri, lipsand motivat d-ul Coropcianu 
GabrieL,Albu Vasile si Savin C-tin, care nu au putut fi invoiti de la servici.                         
              La sedinta participa  de drept  primarul si secretarul  comunei.                     
D-na secretar supune spre aprobarea consilierilor   procesul verbal al şedinţei 
anterioare care a  fost  studiat de toţi consilierii si nemaifiind obiecţiuni de făcut, 
consilierii prezenti  aproba procesul verbal al sedintei anterioare in unanimitate 
de voturi.           

    Sedinta Consiliului local a fost convocata prin Dispozitia Primarului 
nr.340/02.09.2016. 

    D-ul primar arata ca deoarece la sedinta de astazi nu sunt veniti toti 
consilierii pentru a se face propuneri de alegerea a unui  nou presedinte de 
sedinta, propune ca pentru aceasta sedinta extraordinara sa ramana tot d-ul 
Leahu Gheorghe, urmand ca dupa aceasta, la sedinta ordinara din septembrie sa 
alegem un nou presedinte de sedinta. Consilierii  sunt de acord, mai ales ca la 
aceasta sedinta exista doar un singur punct al ordinei de zi, d-na secretar arata ca 
in legea administratiei publice se specifica ca un presedinte de sedinta se poate 
alege pentru cel mult 3 luni.D-ul primar arata ca merge pentru aceasta sedinta 
extraordinara. 

   D-ul consilier Leahu Gheorghe- presedinte de sedinta  - propune 
consilierilor urmatorul proiect al ordinei de zi:    
               1.-Proiect de hotarare privind aprobarea PUZ pentru Bodescu I Silviu 
in vederea construirii unei locuinte ; 
               Se prezinta primul punct  al ordinei de zi  si se da cuvantul  d-nului 
presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care 
este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na 
Mihalcea Mihaela – referent agricol cu atributii de urbanism. D-ul Primar 
prezinta Expunerea  de motive la proiectul de hotarare privind aprobarea P U Z 
pentru Bodescu I Silviu 
  D-ul consilier Bunea Ioan arata ca ne-am obisnuit de acum cu 
aceste PUZ-uri fiindca avem ceva timp de cand tot aprobam asemenea proiecte 
de hotarari, arata ca este de acord cu acest proiect de hotarare atat timp cat actele 
sunt in regula. 
                    D-ul consilier Leahu Gheorghe intreaba daca se mai stie ceva de 
PUG, cand se va termina. D-ul primar ii raspunde d-ului consilier ca  s-a 
terminat PUG-ul partea scrisa si desenul insa mai trebuie obtinute avizele pentru 
care trebuie la fiecare institutie sa se depuna un dosar in acest sens, insa in 



prezent nu dispunem de bani pentru a plati arhitectii de la Iasi cu care am avut 
contract insa ei au reziliat contractul din lipsa de fonduri. 
  Ceilalti consilieri nu mai doresc sa ia cuvantul. D-ul presedinte de 
sedinta supune spre aprobare proiectul de hotarare de la ptrimul punct al ordinei 
de zi care a fost aprobat in unanimitate de voturi . 
                   Deoarece discutiile s-au epuizat, d-ul presedinte de sedinta 
multumeste consilierilor si invitatilor pentru prezenta si declara lucrarile sedintei 
inchise. 
 
                      PRESEDINTE DE SEDINTA, 
                           LEAHU GHEORGHE    
                                                                                              SECRETAR, 
                                                                                       GHORGHITA AURELIA 


